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TONE MASLO 

Sklep je treba 
tudi izpolniti! 

so na pokongresnih ohčin-
* konferencah Socialistične 

^ett v celjskem okraju obrav
navali naloge za občinske odbore 
in krajevne organizacije Sociali-
^iĆne zveze, je bilo med drugim 
poudarjeno, da marsikje spreje-

" zelo dobre sklepe in c.ajjo 
iioristna napotila, vendar so pri 
tem orgarizocije Socialistične 
zveze premalo dosledne, da bi 
merodajni napotila in sklepe de
jansko tudi izvedli. 

Če je kdo poklican, da zasle-
iuje izvajanje sklepov in pripo
ročil, potem so to predvsem ob
činski odbori Socialistične zveze 
z vsemi svojimi organizacijami. 
To ie bilo poudarjeno tudi na V. 
ifongresu. 

J celjskem okraju in še posebej 
v celjski občini so bili doseženi 
nit tem področju v zadnjih letih 
зе1о lepi uspehi. Toda kljub temu 
je še nekaj slabosti, ki izvirajo iz 
tega, ker večkrat ne vedo, kje in 
kakšna je vloga organizacije So
cialistične zveze ter kakšna je 
vloga samoupravnih organov in 
grganov komune. Občinski odbori 
Socialistične zveze morajo voditi 
politiko, nakazovati reševanje 
problemov, usmerjati dejavnost 
na vseh področjih, ne samo na 
gospodarskem področju: V celjski 
•bčini še posebej bi morala So
cialistična zveza skupaj s sindi
katom odločneje reševati tudi na
loge na področju kulture in pro-
svete. Pri tem ne gre toliko za 
kr%ti'-o in ocenjevanje stanja od 
zgoraj navzdol, kar se rado do
gaja; veliko bolj važno je, da se 
organizacije in članstvo aktivno 
iključijo v reševanje teh nalog. 

?rav je, da občinski odbor So
cialistične zveze in občinski sin
dikalni svet opozarj^.M zbor pro
izvajalcev na določene probleme. 
To pa še ni dovolj. Člani zbora 
proizvajalcev naj o pro<jlemrh 
razpravljajo z ljudmi v podjetjih, 
»indikalna podružnica v podjetju 
pa bi morala široko mobilizirati 
tvoje članstvo za izvajanje kon
kretnih nalog in na izvedbi tudi 
vztrajati tako dolgo, dokler ne 
bodo izvršene. Ni namreč dovolj 
dati le priporočilo, potem pa nič 
storiti. 

Večkrat čujemo tudi pripombe, 
da v širnemu družbenega uprav
ljanja za nobeno stvar nihče ne 
odgovarja, da ni kolektivne in še 
manj osebne odgovornosti. Temu 
pa ni ali vsaj ne bi smelo biti 
tako. V našem sistemu socialistič
ne demokracije bi morala Socia
listična zveza klicati ljudi na od
govornost, če kaj ni v redu. Toda 
lie šele takrat, kot se često do
gaja, ko pride že do ^raha in 
tkušajo nekateri prevaliti krivdo 
na druge. 

Predsedstva očinskih odborov 
Socialistične zveze zelo dobro ob
vladajo problematiko komune, 
2elo uspešno obravnavajo in ana
lizirajo stanje ter vidijo naloge, 
ki jih je treba izpolnjevati. V teh 
predsedstvih so po navadi naj
odgovornejši ljudje ne samo iz 
Socialistične zveze, ampak tudi iz 
sindikata, Ljudske mladine, Ijud-
^ega odbora itd., skratka iz vseh 
organov in organizacij, ki so za 
•"̂ aše delovanje najvažnejše. Spre
ize sklepe bi morali ti najodgo-
*onirjši predstavniki tudi na te-
^enu izpolnjevati. Prav tako M 
'"foralo biti v krajevnih organizu-
^io.h Socialistične zveze. Tega pa 
3c marsikje še premalo. 

^ tem pogledu bo potrebno 
''^esti med članstvo več discipline 
^ doitiednosti, saj nam končno 
tudi organizacije Socialistične 
l^^^e ne bodo mnogo pomenile, 

bodo sklepi ostali le na papir-
Take primere je treba ne sa-
kritizirati, temveč tudi pri-

"^«nio ukrepati, da do takih pri-
'^^rov ne bo prišlo . -ma 

S e k c i j e pri krajevnih organizacijali SZDL NE 
SMEJO POSTATI OPERATIVNA TELESA 

Pod vodstvo predsednika Občinskega odbora SZDL IVANA 
KOVAČA je bila pretekli teden skupna seja članov pred
sedstva Občinskega odbora SZDL in sekretariata Občinske
ga komiteja Zveze komunistov v Žalcu. Na njej so analizi
rali minula posvetovanja v merilu kraj. organizacij SZDL, 
na katerih se je vaški politični aktiv seznanil z gradivom V. 
kongresa SZDL Jugoslavije in sprejel nekatere zaključke za 
bodoče delo. 

Hvaležna in razveseljiva je ugo
tovitev, da so naleteli zaključki 
petega kongresa SZDL Jugoslavi
je In prav tako sklepi občinske 
pokongresne konference med pre
bivalci žalske občine na velik od
mev. Zato ni naključje, da so 
bili sestanki v okviru krajevnih 
organizacij Socialistične zveze le
po obiskani in da '"i se na njih 
zbrali predstavniki vseh političnih 
in družbenih organizacij, kmetij
skih zadrug in podobno. Delo teh 
posvetovanj (bilo jih je dvajset) 
bi lahko razdelili na dve poglavji: 
v prvem so razpravljali o prilago
ditvi statutarnih sprememb, v 
drugem pa o krajevnih potrebah 
komunalnega in drugega značaja. 

Povsem razumljiva je, da so v 
večjih organizacijah veliko govo
rili o delu sekcij. Poglejmo samo 
primer Šempetra. Tu je Sociali
stična zveza že dobila stik z orga
ni samoupravljanja in z njihovo 
pomočjo so prišli do pralnice. 
Zdaj pa se pripravljajo na usta
novitev zdravstvene postaje. Da 

bi sodelovanje med politično or
ganizacijo in kolektivi postalo še 
pristnejše, kanijo ustanoviti sek
cijo upravljalcev. Zdi se, da se 
bodo odločili tudi za sekcijo, ki bo 
reševala ženska prašanja. Med
tem, ko je aktiv žena^zadružnic 
v tem kraju delaven, pa stojijo 
ostale žene več ali manj ob strani 
družbenega dogajanja. Novousta
novljena sekcija pa naj bi dala 
pobudo tudi za njihovo aktivno 
udejstvovanje. V Žalcu je postalo 
že kar tradicionalno, da mladin
ska organizacija ne more zaživeti. 
Bolj živahno pa je športno in te-
lesnovzgojno življenje. Zato bodo 
najbrž ustanovili sekcijo za šport
no dejavnost. Temu zgledu bodo 
bržkone sledili tudi v nekaterih 
drugih krajih, kot v Libojah, Se-
ščah itd. 

Prve razprave o delu in usta
navljanju sekcij v okviru kra
jevnih organizacij Socialistične 
zveze pa so odprle tudi drugo 
vprašanje, ki je bistvenega pome
na tako za nadaljnje delo in na
loge najbolj množične politične 
organizacije, kot za delokrog kra
jevnih odborov, oziroma stano
vanjske skupnosti v 2alcu. Y tem 
času se je med drugim izkristali-
:..<rala tudi misel o delu ene same 
stanovanjske skupnosti v občini, 
in to v Žalcu, ter o obstoju kra
jevnih odborov povsod drugod. Na 
teh sestankih so namreč veliko 
govorili o nameravani ustanovitvi 
sekcij za komunalna vprašanja. 
Zdaj pa nastane vprašanje, ali ne 
bodo z obstojem takih sekcij pri 
krajevnih organizacijah Sociali
stične zveze nastali tudi poguji za 
dvotimost dela med politično or
ganizacijo in krajevnim odborom 
in ali ne bo Socialistična zveza na 

vaasi s tem postala operativno 
telo za reševanje določenih pro
blemov, ki spadajo v pristojnost 
krajevnega odbora? To ni naloga, 
niti dolžnost Socialistične zveze; 
njena naloga je izključno mobi
lizacijskega značaja. In prav ta 
bojazen, da bi sekcije za komu
nalna vprašanja pri krajevnih or
ganizacijah SZDL prerasle v ope
rativno telo, narekuje večjo paz
ljivost in še več razprave, ali so 
potem take sekcije sploh potreb
ne. S tem pa ni rečeno, da se So
cialistična zveza ne sme zanimati 
za reševanje komunalnih proble
mov. Nasprotno, tudi to je njena 
naloga, samo ne v operativnem 
smislu. Socialistična zveza naj da
je krajevnemu odboru pobude za 
reševanje takih vprašanj, 7-aven 
tega pa naj mobilizira ljudi, da 
bodo sodelovali pri krajevnih ak
cijah. 

Podobna vprašanja in slične po
misleke, ki pa jih bo treba še te
meljito proučiti in zlasti podkre
piti s prakso, nalogami ter dolž
nostmi enega in drugega foruma, 
bi lahko izrekli še v zvezi s pred
logi za ustanovitev sekcij za druž
beno prehrano, nadalje sekcije za 
pospeševanje obrti itd. 

Minula posvetovanja pri krajev
nih organizacijah SZDL v žalski 
občini so v mnogočem razčistila 
tudi pojme in potrebe o ustanav
ljanju podružnic. Kot kaže, da se 
bodo zanje odločili pri vseh več
jih krajevnih organizacijah. 

M. B . Ob Savinji — Fofto kino društvo Celje, posnetek; Franc Peršak 
SPOROČILO NAROČNIKOM 

IN BRALCEM 
Ker bo zaradi praznika 

Dneva vstaje in praznika 
celjske občine prihodnji te
den izšel naš list že v sredo, 
27. julija, namesto v petek, 
je tokrat iz tehničnih razlo
gov list izšel le na 4 straneh. 
Cena listu je 10 din. Rokopi
se in oglase za prihodnjo 
številko sprejemamo najkas
neje do ponedeljka, 18. t. m. 

Uredništvo 

V nedeljo veliko srečanje 
v Begunjah 

v nedeljo, 17. julija bo v Be-
junjah na Gorenjskem proslava 
petnajstletnice osvoboditve poli
tičnih zapornikov iz zloglasne be
gunjske kaznilnice, ki je bila med 
drugo svetovno vojno največja 
mučilnica v okupirani Sloveniji. 
Na proslavo bodo prišli bivši po
litični zaporniki, interniranci in 
deportiranci iz vse Slovenije, ne 
glede na to, kje so bili med vojno 
zaprti in internirani. To bo .poli
tično manifestativno srečanje vseh 
tistih naših Ijiudi, ki so med v o j 
no trpeli in se 'borili v fašističnih 
zaporih in taboriščih; srečanje v 
znamenju gesla, da nismo in ne 
bomo nikoli .pozabili na nšistična 
grozodejstva, zaradi česar odločno 
protestiramo proti pojavu neofa-
šizma ter se povezujemo z vsem 
nai>rednim človeštvom v boju za 
mir in svobodno življenje vseh 
narodov na svetu. 

Proslava se b̂ o 'začela že 16. ju
lija s pohodom odredov predvo-
jaške vzgoje, z mitingi v Begu
njah in kresovi. Naslednjega dne, 
17. tega meseca okrog osme ure 
zjutraj, ibodo člani pred vojaške 
vzgoje in taborniki izvedli .pona
zoritev napada na Begunje in 
osvoboditev kaznilnice. Ob dese
tih pa se ibo začelo slavnostno 
zborovanje, na katerem ibo go
vorila tovarišica Vida Tomšič. 
Sledil bo kulturno umetniški pro
gram, pri katerem ibodo sodelo
vali pevski zbori, ree i ta tor j i, god
be itd. 

Okrajni odbor Zveze borcev v 
Celju priporoča, da se tega sre
čanja udeleži tudi čim več ljudi 

iz celjskega okraja, zlasti pa biv
ših internirancev zapornikov in 
borcev sploh. Zaželeno je, da de
lovni kolektivi, ki imajo lastna 
prevozna sredstva, organizirajo 
skuipen prevoz na proslavo v Be-
Begunjah. 

Z A K L J U Č N O 
P O S V E T O V A N J E 
Pred dnevi sta Metalurška in

dustrijska in Vajenska šola v 
Štorah sklicali posvetovanje o iz
vajanju resolucije Zvezne ljudske 
skupščine o strokovnem izobra
ževanju, o delu in perspektivah 
obeh šol in izobraževalnega sre
dišča Železarne v Štorah. 

Posvetovanja so se udeležili čla
ni šolskega odbora Metalurške in
dustrijske šole, člani upravnega 
odbora centra 7л izobraževanje, 
vodilni uslužbenci podjetij, kate
rih učenci se šolajo na obeh šolah, 
učni zbor obeh šol ter zastopniki 
sindikalne podružnice, delavskega 
sveta Železarne in drugi. 

VREME V NASLEDNJIH DKUi 

za čas od 16. do 24. julija 
Sredi julija ali malo pozneje 

močne nevihtne plohe. V ostalem 
bo v splošnem lepo vreme. 

Z ZASEDANJA OBČINSKEGA LJUDSKEGA ODBORA CELJE 

Enkrat tudi komunalni problemi 
Na (Zadnjem zasedanju občin

skega odbora Celje je bila osred
nja točka dnevnega reda poročilo 
predsednika Sveta za gradnje in 
komunalne zadeve Rada Jenka. 
Poročal je o ixrbanisticnih pro
blemih mesta Celja, o mestnih 
komunalnih napravah, o cestah 
in ulicah, o perečem vprašanjai 
preskrbe mesta z vodo, o razme
roma visokih izdatkih za mestno 
vrtnarijo, o klavnici in nazadnje 
še o problemu divjih gradenj. 

Slednje je povzročilo živahno 
raz,pravo. Kljub nasprotnim mne
njem pa so odborniki sprejeli 
sklep, da se odslej ustavijo vse 
dosedanje divje gradnje in ^poru-
šijo one stavbe brez gradbenega 
dovoljenja, ki so dograjene do 
kraja prve faze. 

Predsednik občine je odbornike 
seznanil tudi s stanjem razgovo
rov v bodočem celjskem železni
škem vozlišču. Organi železniške 
uprave v Beogradu se namreč 
upirajo prestavitvi Savinjske že
leznice izven mesta. Zaenkrat je 
dosežen sporazum, da bodo gra
dili tiste objekte novega železni
škega vozlišča v Celju, za katere 
ni spornih mnenj. 

Odborniki so na tem zasedanju 
obravnavali tudi potrebo po pre
povedi vožnje vprežne živine po 
mestnih cestah. Tudi tu so bila 
različna mnenja, vendar nihče od 
odbotmikov ni nasprotoval temu 
ukrepu. Saj je spričo vse večjega 
prometa na obeh glavnih cestah 
in ker je prav konjska vprega na 
cesti najbolj nevarna, ta ukrep 
zelo umesten. Gotovo pa je, da se 
bo zaradi tega ukrepa podražil 
prevoz premoga, nekateri menijo 
celo, da ibo prevoe dražji od pre
moga. Istočasno se seveda odloč
no vsiljuje zahteva, da dobi pod
jetje »Kurivo« ustreszne kami-
ončke, s katerimi bo lahko nado
mestilo dosedanji prevoz premoga 
po mestu. Poseben problem je 
tudi odvoe fekalij, saj so v m^tu 
še poslopja, zlasti stara, do ka

terih avtomobil za prevoz fekalij 
ne more. Odborniki so bili zato 
mnenja, da bo v začetku le po
trebno dopustiti posamezne izje
me za vožnjo z vprežnimi vozili. 

Na predlog predsednika sveta 
za šolstvo Janka Pogačnika so 
sprejeli sklep o ustanovitvi admi

nistrativne šole in o ^•'samosvojitvi 
šole za gostinstvo. 

Ker predvidevajo, da ibodo do
hodki občinskega ljudskega od
bora manjši za okoli 55 milijo
nov od predvidenih, so ustrezno 
zmanjšali posamezne postavke ob
činskega proračuna. 

13. julij - praznik šoferjev 
Ta teden so praznovali tudi šo

ferji. V celjskem okraju jih je 
veliko, največ seveda v Celju. Za
to je bila osrednja proslava tudi 
v Celju. Razen uglednih funkci
onarjev republiške zveze društev 
šoferjev sta se proslave udeležila 
tudi načelnik oddelka za notra
nje zadeve OLO Celje tov. Jani o 
Ančik in predsednik Občinskega 
ljudskega odbora Celje Franc 
Rupret. 

V kulturnem delu programa je 
recitiral dve Borovi .pesmi član 
ansambla ljudskega gledališča v 
Celju Sandi Krošelj, Komorni 
zbor pod vodsvom profesorja 
Egona Kuneja pa je zapel nekaj 
pesmi iz svojega repertoarja, ki 
so prisotne šoferje navdušile. 

Po kulturnem delu programa 
je predsednik občinske zveze šo
ferjev Anton Dobnik razdelil pri
znanja najboljšim šoferjem v 
Celju. Najprej je isix>ročil zibra-
nim šoferjem, da je odbor pred
lagal, da za častne člane dru
štva ;jvohjo tovariše Rika Jer
mana, Franca Ukmarja in Me
toda Sulica, kar so navzoči z na
vdušenim ploskanjem in odobra
vanjem sprejeli. Nato je podelil 
za požrtvovalno delo v poklicu in 
za nesebično delo v društvu zlati 
znački šoferju v podjetju Ingrad 
Ivanu Božiču in šoferju Prevoz
ništva Avgustu Videčniku, sre
brne medalje pa šoferju Kovin
skega podjetja Milanu Debeljaku 
in šoferju pri Upravi za gozdar
stvo v Celju Ivanu Ogorelcu. Di

plome so dobili še Slavko Vrečko, 
Franc Ocvirk in Vid Blatnik. 

Nato je ob viharnem navdu
šenju predsednik okrajnega od
bora združenja šoferjev podelil 
zlato značko za zasluge pri delu 
in v organizaciji šoferjev pred
sedniku občinskega združenja To
netu Dobniku. 

Istočasno s proslavo dneva šo
ferjev so celjski poklicni šoferji 
proslavili pomemben jubilej, de
seto obletnico svojega društva, ki 
je ves čas delalo agilno v eni sa
mi smeri, in sicer, da bi kolikor 
mogoče zmanjšali možnosti ne
sreč na cesti. Zato je bilo in je 
ostalo še v naprej njihovo geslo 
»zdrav povratek z vožnje«. To 
geslo pa bi moralo postati geslo 
vseh koristnikov naših cest. Oe 
bi bilo tako, ne bi naše statistike 
ugotavljale, da nesreče skorajda 
brez izjeme povzročajo šoferji 
amaterji. 

TINE ŠROT 
MEDOLIMPIJSI 

V nedeljo je bilo v Zagreb« 
zadnje izločilno tekmovanje naj
boljših jugoslovanskih orodnih te
lovadcev za sestavo vrste, ki bm 
nastopila na olimpijskih igrah. 
Na tem tekmovanju je dosegel 
izreden uspeh član TVD Partizaa 
Celje-Gaberje Tine Šrot, ki se je 
kot sedmi uvrstil na mesto prre 
rezerve olimpijske vrste. 



Občinsk i dramski festival 
v Dobrn i Dobrna, mirni kraj pod Paškim 

Kozjakom, je bila v času od 2. do 
4. julija prizorišče občinskega 
dramskega festivala, ki ga je pri
redil občinski svet Svobod in pro
svetnih društev, z namenom, da 
bi se ta prireditev razvila v tra
dicijo in da bi bil ta festival 
pregled dela amaterskih gledali
ških družin. 

Dramski festival v Dobrni se je 
razvijal v treh smereh: jedro so 
bile dramske predstave, režiserji 
so to priliko izkoristili za posve
tovanje o svojem dosedanjem in 
bodočem delu, moški pevski zbor 
PD »Kajuh« pa je v okviru pra
znovanja 15-letnice obstoja na
stopil s samostojnim koncertom. 

Predstave amaterskih družin, 
ki so se predstavile na tem festi
valu, so pokazale nenavadno vi
soko raven izvajalcev, kar dovolj 
jasno govori o pomembnem delu, 
ki ga ta prosvetna društva oprav
ljajo. 

Marinčeva komedija »Ad acta«, 
ki jo je v režiji prof. Tončke Jak-
šetove prvi večer uprizorilo PD 
»Kajuh« Dobrna, nam je pred
stavila пекај prav dobrih igral
cev, ki imajo največ zaslug za 
uspeh, ki ga je komedija doživela. 
Omenimo samo ženski duo (Ana 
in Cvetka) Helene Sterletove in 
Tončke Jakšetove, ki sta zlasti v 
začetku tretjega dejanja ustvarili 
vzdušje, kakršnega doživimo sa
mo v poklicnem gledališču in 
imenitnega Karla Staneta — 
Stručnika, ki je rastel od prizora 
do prizora in je mojstrsko vodil 
dejanje na odru. 

Lahko rečemo, da je PD »Ka
juh« Dobrna dostojno proslavilo 
15-letnico svojega obstoja, otvo
ritvena predstava festivala pa je 
pokazala, da dolgoletno delo na 
kulturno-prosvetnem polju v Do
brni ni ostalo brez plodov. 

Drugi večer se je predstavil 
Delavski oder iz Celja s Kessel-
ringovo komedijo »Arzen in stare 
čipke«, prijetno satiro na detek
tivske napete zgodbe, ki jo je 
pripravil Cvetko Vernik. Ta pred
stava je bila na iprostem, obisko
valcev je bilo dovolj in prav ško
da je, da je tik pred koncem plo
ha pregnala gledalce. 

Sprejem, ki ga je ta komedija 
doživela pri gledalcih jasno go
vori o uspehu. Zlasti moramo še 

omeniti obe tetki — Marijo Ram-
šakovo in Angelo Maučevo, no
rega Teddyja, ki ga je imenitno 
podal tov. Planine, doktorja Ein
steina Zagoričnika in Johnyja 
Jara Zelinke, ki je z imenitno 
masko prijetno dopolnjeval gale
rijo likov v komediji. 

Festivalske dni so režiserji 
amaterskih družin izrabili za po
svetovanje o svojem delu in uspe
hih ter o bodočem delu. Posvet 
je vodil predsednik dramskega 
sosveta \,c'\ Svetu Svobod in pro
svetnih društev tov. Jaro Zelinka. 
Posvet je ugotovil, da se delo v 
društvih prepozno začenja in da 
društva živijo praktično samo ne
kaj mesecev v letu, to pa pred-

,vsem zato, ker so društva vse 
premalo pripravljen na novo se

zono. To seveda ne velja za kme
čke centre, kjer začetek dela pred 
oktobrom m mogoč. Prav tako je 
povezava z dramatskim sosvetom 
preslaba, saj ta le za nekaj dru
štev ve kaj delajo, druga pa se 
javijo samo takrat, ko zr.htevajo 
finančno pomoč. Sprejet je bil 
sklep, da društvo, ki ne dela, ne 
more dobiti finančne pomoči. Po
živitev dela zavisi od ljudi, ki to 
delo vodijo, od režiserjev. Reži
serji so odgovorni za kvaliteto, te 
pa ne bo, dokler bomo predstave 
gledali skozi denar. Predlagano 
je bilo stalno sistematično iz
obraževanje režiserjev, predvsem 
pa bi bilo treba posvetiti več skr
bi pionirjem, saj so to naši bodoči 
igralci, ki jih moramo že sedaj 
pritegniti k delu. Repertoar naših 
društev pa je boleča točka, saj 

je težko najti delo, ki bi odgo
varjalo vsem zahtevam: režiserju, 
igralcem in publiki. Zlasti čuti
mo pomanjkanje mladinskih del. 
Tudi ni vse rešeno, če uprizorimo 
pravljico. Ta je za najmlajše, do-
raščajoča mladina pa si želi na 
na odru videti probleme, ki se 
nje tičejo. 

Posvet je pokazal, da se kvali
teta naših društev dviga, se pra
vi, da amaterstvo ne odmira, da 
ima še vedno svoje pozicije. V 
okviru festivala je PD »Kajuh« 
priredilo v zdraviliški dvoran, 
koncert moškega pevskega zbora, 

ki slavi tridesetletnico uspešnega 
dela, saj je — če izvzamemo molk 
med okupacijo — vsekozi deloval. 
Ob tej priliki so dobili najstarejši 
člani zbora s tov. Božnikom, ki 
ta zbor že od vsega začetka zelo 
uspešno vodi, pohvale in prizna
nja. 

DPD Svoboda iz Stor je na fe
stivalu sodelovala s pravljico 
Frana Rosa »Dfcoetnica Alenčica«, 
ki jo je zrežiral Fr. Legvart. Ta 
predstava, zlasti pa še predstava 
mladinske sekcije Delavskega od
ra iz Celja, ki so z Linhartovim 
»Matičkom« zaključili festival pa 
nam obetajo, da bomo čez leta 
imeli iz teh mladih igralcev do
bre moči, na katere bodo naša 
prosvetna društva pri svojem de
lu lahko računala. 

Ob koncu moramo dati vse pri
znanje kolektivu Zdravilišča Do
brna, ki je prevzelo pokrovi
teljstvo nad festivalom in je v 
marsičem priporpogel k uspehu, 
ki ga je festival amaterskih gle
dališč dosegel. 

Moški pevski zbor PD »Kajuh« 

V zadnjem tednu 
po domovini 

Petek, 8. juli ja 
NA SEJI Zveznega zavoda za urbani

zem ter komunalna in stanovanjska 
vprašanja in urbanističnega zavoda pri 
Stalni konferenci mest so razpravljali 
0 problemih razvoja mest in naselij. 
Pri tem so ugotovili, da mora dosledna 
urbanizacija ustvariti pogoje za promet 
ter za delo in rekreacijo prebivalstva. 

Sobota, 9. jul i ja 
POPOLDNE j c na letališče v Betajnici 

v Beogradu prispel predsednik vrhov
nega sveta oboroženih sil Sudana in prvi 
minister sudanske vlade general Ferik 
Ibrahim Abud ,iia prijateljski uradni 
obisk v Jugoslaviji. Obisk predsednika, 
uglednega borca za neodvisnost in na
predek prijateljskega sudanskega ljud
stva, bo pripomogel k še večjemu zbli-
žanju med narodi Sudana in Jugoslavije 
in k splošnim prizadevanjem v boju za 
1 Ir na svetu. 

V PAPIRNICI VEVČE so izročili y 
proizvodnjo nov velik papirni stroj , ki 
j e dolg 54 metrov, dajal pa bc na mi
nuto do 250 metrov papirju v širini 2,5 
metra. 

Nedelja, 10. juli ja 
V LJUBLJANI j e bil slovesno zaklju

čen osmi ljubljanski festival. 

Ponedeljek, i i. jul i ja 
V STRAGARIH pri Kragujcvcu j e za

čela obratovati tovarna /a izdelovanje 
azbestnih plošč-lepenke. To je prvo to
vrstno podjetje pri nas. 

Torek. 12. juli ja 
PREDSEDNIK SUDANA ABUD j e pri

spel v Sarajevo, kjer ga j e prisrčno po
zdravilo nad sto tisoč ljudi. Obiskal j e 
tovarno »Tito« v Vogoščah. 

Sreda, 15. juli ja 
TA DAN praznuje črnogorsko ljudstvo 

kot dan vstaje in začetek oborožeue bor
be proti okupatorju. 

USPEL SEMINAR 
ZA BABICE 

Pod okriljem Okrajnega higi
enskega zavoda v Celju se je pred 
kratkim končal tridnevni seminar 
več kot štirideset članic babiške-
ga društva. To je bil prvi tovrstni 
tečaj za strokovno izipopolnjeva-
nje v Celju, ki je dosegel izreden 
uspeh. Zlasti hvaležne so bile ba
bice, ki so na koncu izrazile željo, 
da naj bi imele še večkrat podob
ne seminarje. Zato so se toplo za
hvalile tako Okrajnemu higien-
ske.nu zavodu, kot vsem preda
vateljem iz vrst celjskih zdrav
nikov in socialnih delavcev. V 
tem času so obiskale tudi Zavod 
za pospeševanje gospodinjstva, 
kjer so se seznanile s praivilno 
prehrano za dojenčke. 

Delavski sveti naj podpiraj'o 
ustvarjalno pobudo 

Na -pokongresni konferenci SZDL v Šoštanju jg 
sekretar Občinskega komiteja Zveze когпи^ 
stov STANE RAVLJEN med drugim govoril 
tudi o nekaterih problemih delavskega ij^ 
družbenega upravljanja. 

Nekateri delavski sveti se 
še vedno izgubljajo v reše
vanju drobnih problemov; 
važne pa prezro. Tu in tam 
pride tudi do podcenjevanja 
delavskega samoupravljanja. 
V takih primerih odloča le 
ozek krog vodilnih ljudi, de
lavskemu svetu pa dajejo 
potem svoje zaključke samo 
v formalno potrditev. Več bi 
lahko storili tudi za utrditev 
sodelovanja med delavskimi 
sveti in člani kolektivov. Pri
prave na zadnje volitve de
lavskih svetov so namreč po
kazale, da delavci želijo in 
hočejo sodelovati vri uprav
ljanju podjetij. Zato bi mo
rali delavski sveti omogočiti 
še večjo ustvarjalno pobudo 
zaposlenih. Pri izvrševanju 
te naloge pa lahko hvaležno 
delo opravi Socialistična zve
za, zlasti še, da stalno opo
zarja organe samoupravlja
nja na njihove naloge in na 
dolžnosti. Na ta način se bodo 
tudi krepili notranji odnosi 
v gospodarskih organizaci
jah. 

Obratni delavski sveti do
slej niso prav zaživeli; zdi 
se, da zaradi pomanjkanja 
materialne osnove. Z uved
bo kompleksnega nagrajeva
nja po učinku in zlasti še 
z uveljavitvijo ekonomskih 
enot pa bodo tudi ti organi 
delavskega samoupravljanja 
dobili več osnove za boljše 
delo. 

Ko je tov. Ravljen govoril 
o nekaterih nalogah občin
skega ljudskega odbora, je 
na prvem mestu poudaril 
potrebo po nadaljnjem pre
nosu kompetenc od okrajne
ga na občinske ljudske od
bore, skratka potrebo po na
daljnjem utrjevanju komu
nalnega sistema. Bolj kot do
slej bi morali odborniki po
ročati svojim volivcem o de
lu ljudskega odbora. Tako bi 
povečali njihovo odgovor
nost. Tudi zbor proizvajal

cev bo fnoral okrepiti svoj^ 
delo, zlasti pa več govoriti o 
razdelitvi sredstev v gospo
darskih organizacijah. Zbor 
proizvajalcev namreč z ve
liko odgovornostjo razprav
lja o razdelitvi proračunskih 
sredstev in skladov občine; 
razdelitev sredstev gospodar
skih organizacij, ki čestokrat 
že v enem podjetju prekaša
jo proračunska sredstva ob
čine, pa pride le malokdaj 
na^dnevni red zaseda,ni. 

Med nujne naloge občin
skega ljudskega odbora spa
da tudi ureditev urbanistič
nega načrta za Šaleško do
lino, zlasti še, ker prebivalci 
ne poznr'o območij, ki spa
dajo v ensploatacijo rudnika 
lignita Velenje. -mb 

POGLED 
PO 

SVETU 
Med tem ko je za Jugoslavijo 

in Grčijo izjavil podpredsednik 
Izvršnega sveta Todorovič, da 
svetu predstavljata s svojimi od
nosi praktičen, živ vzgled koek-
sistence, se je na svetu spet pri
kazalo več znainenj prav nasprot
nega duha, kot pa je koeksisten-
ca. Eisenhower je v svoji zadnji 
izjavi potrdil svoje zaupanje v 
pomirjenje med blokoma, vendar 
se ni za korak primaknil sovjet
skim stališčem. Toda to so bese
de! Dejanja pa kažejo vse prej 
kot pot k pomiritvi. Sef ameri
ške tajne službe je obiskal naj
bolj živčne točke v Zahodni Nem
čiji, obdan od najbolj goste var
nostne mreže in se tajno posve
toval z Adenauerjem, na drugi 
strani je ameriški vojni minister 
Brucker vrnil obisk Straunsu in 
razgovori med njima so tekli o 
raketah »Polaris«, to je o ofen
zivnem atomskem orožju, ki ga 
Nemčija ne bi smela imeti. 

Ni čuda, če je v Salzburgu, pred 
vrati Nemčije, nedaleč od Hitler
jevega Adlershorsta, v centru re-
vanšističnih emigrantskih in neo
fašističnih spačkov, Hruščev blju-
val ogenj in žveplo na Adenauer-

_ja, na neofašizem in seveda na 
tiste, ki ga v strahu pred »sve
tovnim komunizmom« tako vneto 
podpirajo. Ni čuda, če je zagrozil 
z orožjem, če bi se Adenauer s 
prstom dotaknil kake socialistič
ne države in tudi nevtralne Av
strije. 

Njegov obisk v srcu Evrope je 
odmeval tudi v Italiji. Predsed
nik šibke sredinske vlade, ki se 
rešuje z neofašističnimi glasovi v 
parlamentu, Tambroni je dejal, 
da Hruščev oživlja nekdanjo 
Ljudsko fronto, legalno koncen
tracijo levičarskih, socialistično 
usmerjenih sil. Tambroni se je 
torej zatekel k ameriški tezi, ki 
v vsakem odporu zoper desnico 
vidi rovarjenje »svetovnega ko
munizma«. Taka je uradna teza 

za dogodke v Turčiji, na Koreji, 
na Japonskem, vsega je kriv ko
munizem, pred katerim se je po
trebno braniti tudi s fašizmom. 
Kako prav je imel Dimitrov s 
svojo kratko ^definicijo fašizma, 
čeprav — omnis definitio pericu-
losa, definicija težko zajame vso 
resnico. V Italiji so se zaradi an-
tifašističnih zbiranj, predvsem 
zaradi napovedanega hongresa 
novih fašistov v Genovi, zgodile 
velike stvari, velika znamenja 
današnjega časa so nam stopila 
pred oči. V Reggio Emiiii je po
licija streljala in ubila pet ljudi, 
v Catana, Palermu prav tako. V 
Rimu je pogazila imuniteto po
slancev, nemiri so razburkali par
lament, Nenni sam je udaril plat 
zvona. Za pametnega človeka je 
jasno, kdo je poleg klera za kre
pitev novih fašističnih organiza
cij. To je povedal tisti Nemec, '-i 
je nedavno dejal, da morajo vsi 
gospodarski ukrepi Zahodne Nem
čije pomeniti neporušljiv zid pro
ti komunizmu. Kako to, da v kla
sičnih deželah parlamentarizma 
ni nikogar, ki bi terjal od obeh 
nekdanjih fašističnih držav, da 
razpustita MSI (že naslov sam je' 
»bogokleten«) in nemško stranko 
Rajha (ta je S izpustila v nek
danji NSDAP)! Stvar je jasna in 
svet gre lahko brez debate o tem 
na dnevni red. 

Francosko alžirski razgovori so 
se razbili. De Gaulle je v Nor
mandiji povedal, zakaj Francija 
hoče najprej kapitulacijo, nato pa 
svobodni referendum. To se pra
vi, da je besedo požrl, alžirski 
delegaciji pa ni priznal pravice, 
da zastopa Alžirijo. Iz njegovih 
besed je razvidno, da kani vsiliti 
najtesnejšo unijo med Francijo in 
Alžirijo. 

Za svojo neodvisnost se bori 
tudi Kuba. Dvoboj med ZDA in 
Kubo je ena najbolj dramatičnih 
scen na svetovni pozorvici. De
mokratična javnost je prepričana, 
da bo hujša preizkušnja za ZDA 
kot za Kubo. Gospodarski in po
litični pritisl ki z njim skušajo 
Američani ukrotiti Fidel Castra, 
ni glavna stvar. Na preizkušnji 
je moralna moč tako imenovane
ga svobodnega sveta, ki se s svo
jo svobodo tako ponaša in jo pri
kazuje kot obljubljeno deželo se
danjosti in prihodnosti. Ta moč 
pa je močno načeta. To ugotav
ljajo tudi najbolj prepričani ideo
logi že davno pokopanega buržo-
aznega svobodnjaštva. Argumen
tov za to trdite-L. je na vseh kon
cih in krajih dovolj. T. O. 

Proslave iit prireditve na čast 
občinsl(ega praznilca in 22. julija 

Dvajseti julij je praznik celjske 
občine, dvaindvajseti pa dan vsta
je slovenskega ljudstva. Na čast 
obeh praznikov sta ljudski odbor 
celjske občine in občinski odbor 
Zveze borcev pripravila več pri
reditev in proslav. Začele se bo
do že v nedeljo, 17. tega meseca 
ob osmih zjiuitraj z lovskim strel
skim tekmovanjem na strelišču v 
Liscah. Ob desetih pa bodo v pro
storih narodnega doma odprli 
razstavo natečajnih projektov za 
ureditev središča mesta Celja. _ 

Na večer pred praznikom celj
ske občine, to je v torek, 19. tega 
meseca bo ob 18.30 spominska 
svečanost pri spomeniku na Šlan-
drovem trgu, takoj z'¿. tem pa še 
osrednja proslava na čast petnaj
ste obletnice osvoboditve. Tudi ta 
bo 'па Slandrovem trgu 

V sredo, 20. julija bo ob pol šti
rih popoldne slavnostna seja Ob
činskega ljudskega odbora ter Ob
činskega odbora Zveze borcev, ob 
pol sedmih pa se bo začel tradi
cionalni štaietni itek članov in 
članic celjskih delovnih kolekti
vov. Start in cilj bosta na Slan
drovem trgu. Ob pol devetih zve
čer pa bo troboj mestnih repre
zentanc Ljubljane, Ma.ibora in 
Celja v atletiki za memorial Fer-
da Skoka. 

V ipetek, 22. ter v nedeljo, 24. 
julija pa bodo organizacije Zveze 
borcev in drugi pripravili več iz
letov v bližnje partizanske kraje. 

I M E N O V A N J A 
Na zadnji seji Občinskega ljud

skega odbora Celje so odborniki 
na predlog predsednika komisije 
za volitve in imenovanja tov. 
Cveta Pelka izvolui nove člane 
svetov občinskega ljudskega od
bora in hkrati imenovali tudi no
ve predsednike svetov. Odslej 
bodo vodili: svet za notranjo 
upravo in splošne zadeve tov. 
Vlado Bogataj, svet za družbeni 
plan in finance tovarišica Slava 
Faletič, svet za industrijo tov. Edi 
Gole, svet za obrt tov. Bogdan 
Mirnik, svet za kmetijstvo in 
gozdarstvo tov. Fedor Pikmajer, 
svet za gradnje in komunalne za
deve tov. Slavko Kukovec, svet 
za blagovni promet tov. Rudi 
Pibrovec, svet za turizem in go
stinstvo tov. Rado Jenko, svet z? 
stanovanjske zadeve tov. Alojz 
Napret, svet iza delo tov. Jože 
Vajdetič, svet za zdravstvo tov. 
Janez Trofenik, svet ztx -socialno 
varstvo tov. Jože Zapušek, svet 
za varstvo družine tovarišica 
Slava Škrabec, svet za telesno 
vzgojo in šport tov.Andrej Drole 
in svet za kulturo tovarišica Ma
rica Zorko. 

Istočasno so izvolui za novega 
direktorja Lesnega podjetja Lava 
tovariša Ivana Rančigaja, dose
danjega podpredsednika Okrajne 
trgovinske zbornice; za upravnika 
trgovskega podjetja Enotnost tov. 
Franca Vajdiča in za upravnika 
Kmetijske zadruge LjTibečna tov. 
Franja Jagerja. 

Izid n a g r a d n e g a 
notečaja SLG v Celju 

Komisijo so sestavliali: pred
sednik Tine Orel, rav.^atelj gim
nazije v Celju ter člani dr. Vla
dimir Kralj, rektor AUI v Ljub
ljani, prof. Uroš Kraigher iz Ljub
ljane, dramaturg RTV Vas ja 
Predan iz Ljubljane, prof. Vlado 
Novak, upravnik Studijske knjiž
nice v Celju, prof. Anton Janežič 
iz Celja in Fedor Gradišnik, 
upravnik SLG Celje. 

Na zaključni seji 8. 7. 1960 je 
komisija od 33 del izločila v ožji 
izbor deset del, od katerih je skle
nila nagraditi 5 del, dve pa pri
poročiti v odkup. Med nagrajeni
mi deli so: »Rok in Leja« (avtor 
Janez Zmavc iz Celja), nagrada 
100.000 din, »Ozka špranja za son
ce« (avtor Stefan Kališnik iz 
Ljubljane) z nagrado 100.000 din, 
»Konec hrepenenja« (avtor Jože 
Javoršek iz Ljubljane), nagrada 
lOO.OOO din; »Doktor vsega zdra
vilstva« (avtor Herbert Grün iz 
Celja), nagrada 75.000 din; »Za
družniki« (avtor Anton Koren iz 
Beograda), nagrada 75.000 din. Za 
odkup se priporoča »Vojna tajna« 
Borisa Grabnarja iz Ljubljane in 
»Inšpektor Lešnik« Antona Kore
na iz Beograda. 

Celjska delavska univepza 
v PRIPRAVAH ZA NOVO IZOBRAŽEVALNO SEZONO 

Analize dela celjske delavske 
univerze so v glavnem zaključene. 
Oba soustanovitelja — OO SZDL 
in OSS v Celju, ki-«ta vse izobra
ževanje tudi Jejno usmerjala, 
sta ocenila rezultate ter ugoto
vila, da je bilo opravljeno delo 
obsežno, da pa je prišlo do neka
terih pomanjkljivosti. Delavska 
univerza namreč ni mogla pre
vzeti odgovornosti za celotno 
vzgojno izobraževalno delo — za 
načrtovanje potreb po izobrazbi 
kakor tudi konkretno izvajanje 
izobraževalnega dela v ustreznih 
oblikah šol, seminarjev, ciklusov 
predavanj, tečajev in drugega. Za 
vse to, kakor tudi za kvalitetno 
in pravočasno kadrovanje sluša
teljev so v prvi vrsti odgovorne 
politične, družbene, gospodarske, 
zadružne in kulturno prosvetne 
organizacije, ljudski odbori, zdru
ženja in društva. Šele na podlagi 
planiranih potreb po izobraževa
nju b3 mogoče izdelati okvirni in 
poärobni učni načrt. Nekaj takih 
načrtov je že sestavljenih. R?-
zumljivo pa je, da bo pri tem so
delovala tudi delavska univerza 
s svojimi izkušnjami in kadri. 

Delavska univerza je predvsem 
odgovorna, da bo z ustreznimi 
oblikami, metodami, predavatelji 
in literaturo, ki z njo razpolaga, 
skrbela za kvalitetno izvedbo iz
obraževanja. V tem smislu bo 
skrbela tako za izobraževanje v 
občinskem kakor okrajnem me
rilu. Med specifične okrajne po
trebe sodi izobraževanje vodilnih 
kadrov občinskih političnih orga
nizacij, občinskih ljudskih odbo
rov in največjih gospodarskih or
ganizacij. Medtem ko naj bi bil 
to prvi del načrta, bo drugi del 
vključeval ostale specifične po
trebe, ob katerih bo celjska de
lavska univerza strokovno in me
todično usposobljala oziroma do
polnjevala znanje predavateljev 
delavskih univerz, gospodarskih 
in drugih organizacij; prirejala 
tečaje za delavce in uslužbence 
kot priprave za sprejemni izpit 
na univerzi in drugih visokih šo
lah; prirejala strokovne tečaje za 
delavce in uslužbence; skrbela za 
tehnično izobraževanje članov 
ljudske tehnike; prirejala semi
narje za praktično spoznavanje 
strokovno vodstvene in ekonom
sko družbene problematike za 
vodilne delavce v gospodarstvu; 
prirejala kratke občasne problem
ske seminarje za predstavnike po

litičnih, družbenih in gospodar
skih organizacij, delavskih uni
verz, društev itd.; nudila pomoč 
delavskim univerzam pri poljud
no znanstvenem izobraževanju 
itd. 

Novost, ki jo bo prinesel načrt 
izobraževanja za prihodnjo sezo
no, bo oblika šol za več področij: 
politične šole, ki jih bodo vodile 
občinske delavske univerze; šole 
za družbeno in delavsko samo
upravljanje; šole za kadrovsko 
socialno službo v gospodarskib 
organizacijah; šole za starše in 
druga področja poljudno znan
stvenega izobraževanja, ki jih bo
do vodile posamezne občinske de
lavske univerze. 

V Voiniku se pripravljajo 
na praznavanje 

Dvaindvajseti julij je tudi praz
nik Vojnika. Na ta dan 1942. leta 
so bUi namreč v Starem piskru 
ustreljeni prvi talci iz tega kraja. 
V spomin na te žrtve in na čast 
krajevnega praznika so letos pri
pravili ibogat sipored prireditev. 
Slavnostna proslava z govorom in 
filmsko predstavo bo že 21. tega 
meseca zveč'^r. Na praznični dan 
bo najiprej budnica, zatem pa bo 
krenila iz Vojnika v Ivencekpar-
cizanskim grobovom patrulja, kjer 
bo ob osmih počastila spomin 
padlih junakov. Na povratku se 
bo ta patrulla sesia z enakimi 
skupinami bi ših borcev iz Strm
ca, Frankolovega, Škofje vasi. 
Smartnega v Rožni dolini ter Do-
bme, nakar hodo vsi skupaj pri' 
korakali v Vojnik, kjer jih bodo 
ob devetih sprejeli domačini. Tu<i' 
ob tej priložnosti bo slovesnost ^ 
govorom. Po žalni svečanosti 
grobovih pa'dlih na vojniškem p O ' 
kopališču, bo ob desetih odprta 
razstava NOB, pol ure zatem 
se bo začelo nagradno strelsko 
tekmovanje. 

R D E C I K R I Z V G A B E R J I H 
D O B I S V O J O Z A S T A V O 

Osnovna organizacija Rdečega 
križa v Gaberjih prireja v 
deljo 17. tega meseca veliko 
slavo z razvitjem svoje zasta^^ 
Slavnost se bo začela ob štirih 
poldne na dvorišču T V D Partii*^ 
Gaberje. Sodelovali bodo: pê "*̂  
zbor Svobode, tamburaši, god^ 
na pihala ter recitatorjL 



ŽIČNA« delo pridnih rok 
Kolektiv Tovarne žičnih izdel-

jjov »Žična«, Celje slavi letos 
30 obletnico obs;toja podjetja. 

iprva leta po osvoboditvi je To
varna žičnih izdelkov delala v 
glclopu Tovarne tehtnic. Težnja 
kolektiva v smeri specializacije 
v obdelavi žice pa je privedla do 
njene osamosvojitve v letu 1952. 
Vse do tega časa se obseg pro
izvodnje ni bistveno razlikoval od 
predvojnega. Osamosvojitev in 
delavsko samoupravljanje podjet
ja pa sta dala kolektivu neiz
črpne možnosti za razširitev asor
timana, dvig produktivnosti in 
nenehne težn.ie po izboljšanju 
kvalitete Tako je kolektiv prak
tično zaživel šele v zadnjih osmih 
letih in C tem, da se odkrivajo 
vedno nove metode dela, podjetje 
postaja pomemben činitelj celjske 
industrijske dejavnosti. 

»Žična« je izdelala v letu 1959 
1785,8 ton raznih izdelkov v skup
ni vrednosti 470 milijonov dinar
jev. Za 30-letni jubilej pa si je 
postavila nalogo, da preseže ko
ličinsko proizvodnjo, v primer
javi z letom 1959 za 28 %, vred
nostno pa celo za 30%. To nalogo , 
bo kolektiv vsekakor izpolnil, saj [ 
je že v prvi polovici letošnjega 
leta izpolnil 100 % lanskoletno j 
količino proizvodnje. I 

Rekonstrukcija podjetja, ki je í 
še v teku, bo omogočila podjetju, ' 
da se bodo izdelki »Žične« poja
vili tudi na inozemskih trž'Sčih. 
Tako so prvi izvozni posli že skle
njeni in mirno lahko trdimo, da 
bo kvaliteta izdelkov pripomogla, 
da se bo »Žična« uveljavila tudi 
izven meja naše domovine. 

Lani je podjetje pridobilo indu
strijsko halo, dva polavtomata za 
izdelavo pohištvenih vzmeti, ter 
izvršila modernizacijo obstoječih 
strojev. V jubilejnem letu 30 let 
obstoja podjetja, si je podjetje 
zadalo še pridobitev dveh novih 
strojev, kar bo pripomoglo k 
zmanjšanju deficitnosti naših ar
tiklov na jugoslovanskih tržiščih. 

Delavsko samoupravljanje do
volj zgovorno dokazuje rav-vo v 
ekonomskih pokazateljih ¡"reden 
dvig proizvodnje, da se sleherni 
član kolektiva zaveda svoje na
loge in doprinaša po svojih naj
boljših močeh k rasti kolektiva. 
Kolektiv, ki je lani dosegel pol 

milijarde vrednosti proizvodnje, 
bo ob sedanjem tempu narašča
nja proizvodnje zlahka dosegel 
predvideno milijardo. Ta velik 
skok pa ni gospodarski čudež, 
ampak rezultat dobre organiza
cije in pridnih rok. 

Vzporedno z razvojem podjet
ja sta se tudi kulturna in šport
na dejavnost nenehno razvijali. 
Nenehno bi lahko rekli zaradi te
ga, ker so vsa zadnja leta prire
jali razna športna tekmovan.ia, na 
raznih drugih pa nastopali. Na 
ta način so si ustvarili ugled, ka

terega bodo ob tej priliki, ko bo 
počastitev 30. obletnice podjetja 
zopet organizirali športna tekmo
vanja, le še potrdili. 

Zaradi večjega zanimanja za 
šport so ustanovili poseben or
gan, ki je v sestavu izvršnega 
odbora sindikalne podružnice — 
komisijo za oddih in šport. Ta 
ima predvsem nalogo pripraviti 
razna letovanja in športna tek
movanja. To je vsekakor zelo po
zitivno, ter so tudi sredstva, ki 
jih dajejo v ta namen, koristno 
porabljena. L. 

VAŠE VRSTICE 

Še enkrat svetinska koča 
Izleti so zelo prijetna zadeva zlasti 

za mladino, ki komaj čaka, Ja se jmak-
ne mestu in se razvedri v prirodi. Manj 
prijetno pa j e , če se je treba po izletu 
zateči k peresniku, ki naj korigira tisto, 
kar j e bilo na izletu narobe. 

Otrokom, kakor tudi odraslim se vtis
nejo v spomin prijetni in neprijetni do
godki. Neprijetni dogodki se res kma
lu pozabijo, vendar si vsi želimo, da se 
ne bi več ponovili . 

K pojasnilu, ki ga j e dala upravnica 
doma na Svetini v zadnji številki lista, 
naj kot vodja izleta, katerega j e že 
opisal naš dijak, pripomnim naslednje: 

Zavedamo se, da j e treba kosila naro
čiti nekaj dni pre j , ker pa so otroci 
reflektanti na juhe, smo te naročili dan 
pred izletom po naši dijakinji, ki sta
nuje na Svetini. To naročilo pa j e uprav-
vnik odklon/il z motivacijo, da j e treba 
juhe že nekaj dni prej naročiti. Ne vem, 
kako bi se končalo tako naročilo, če se 
izlet zaradi slabega vremena ne bi iz
vedel, kar j e bilo v tistih dneh docela 
možno. 

Res j e , da so prti občutljiva zadeva, 
vendar iz prakse vem, da se za pogrnje
nimi mizami 13—16 letni otroci vedejo 
dokaj dostojno. Verjetno j e ista bojazen 
veljala tudi za omizje, pri katerem j e 
sedelo sedem prosvetnih delavcev, saj 
smo dobili prt šele v popoldanskih urah. 

Prepričana sem, da otroci niso zahte
vali alkoholnih pijač, saj so se pred 
našimi očmi kar grmadile steklenice, 
kokt in tako lahko trdimo, da so bili 
otroci kar dobri gostje. 

V koči razen nas ni bilo nobenih go
stov. Šele v zgodnjih popoldanskih urah 
je prišlo omizje Nemcev, ki pa so bili 
res solidno postreženi. 

Temu omizju na ljubo j e bila izklop
ljena varovalka. Upra\.iica j e to upra-
vičevala z odvzemom električnega toka, 
kar se pri njih često dogaja. Postali 

smo neljubi gostje, ki motijo mir v koči 
in v okolici . Upravnica je verjetno pri
čakovala, da se bo 300 otrok zaradi nem
škega omizja podalo v dolino ali pa s 
praznimi žepi na Celjsko kočo . 

Svetina j e priljubljena izletna točka, 
vendar nam je upravnica pojasnila, da 
bo odslej vedno več takih gostov, ki 
prihajajo z avtomobili in so zelo za
htevni, tako se pač težko ukvarjajo s 
takimi gosti, kot j e mladina. 

Tako nastane novo vprašanje, ali naj 
še vodimo našo mladino na Svetino? 

Celjski tre 
star krompir — (35).- nov krompir 

40—45 (40—50). čebula 60—90 (80—100), 
česen 100-110 (120-160). solata 50 
(40—60), špinača — (150). visok fižol v 
stročju 120—150 (120—140). nizek fižol v 
stročju — (70—120), peteršilj 80—100 
(80-100), zelena - (80-100), koleraba 
30 (40), pesa 40—50 (50-70) . korenjček 
50—60 (60), belo glavnato zelje 20—25 
(40-50) , grah - (100-150), ohrovt 30-40 
(40-60) , sveže gobe — (150-400), ja
bolka — (80) češnje — (100—120), bo
rovnice — (140—160), breskve 150 
(150—170), paradižnik 100—110 (—), pap
rika 200-220 ( - ) , hruške 110 (100), ku
mare 120—140 (100—140), cvetača 50—80 
(50—100), ja jca (19—20), redkev — 
(40—60). maline — (180—250), banane 
(260-270), kosmulje — (150). 

Preiekli teden j e bil trg zelo dobro 
preskrbljen. Cene so se zvišale borov
nicam, svežim gobam in perutnini, zni
žale pa krompirju, zelju in solati. 

Nekaj lepega... 
Poznate jo, morda tudi ne. Tes

no ob pobočju blizu Vitanja je 
prislonjena tovarna. Livarno ima
jo in kovačijo, pa posebno delav
nico in še druge pritikline. Sko
raj vse južno pobočje Pohorja je 
tu zastopano. Prihajajo večino
ma peš, nekateri s kolesi, motor
nih vozil pa ni — le kam bi jih 
pognali. 

Posebni pogoji so bili in so še 
v tej tovarni. Morda so bile vča
sih nerazumljive nekatere teža
ve, nekateri medsebojni odnosi, 
s katerimi so se borili delavci in 
tudi vodstvo podjetja. Morda niti 
ne bi mogli, niti smeli zameriti, če 
pri njih tu in tam ni bilo nekaj 
v redu, če ni bilo vse tako, kakor 
bi si bili sami in drugi želeli. Tu
di pomoč, ki bi jo bili lahko vča
sih nudili, ni bila taka, kakršna 
je bila tu gori potrebna in ka
kršno so si oni želeli. Redkokdaj 
zaide v ta kolektiv, kakor navad
no tudi v druga oddaljena, odroč
na nekdo, ki bi lahko nekaj pri
pomogel. 

No in sedaj v zadrjem času 
smo jih obiskali — bilo je to v 
tednu varnosti. Prav je, da smo to 
storili, ker sicer ne bi videli ti
stega, kar so nam pokazali in 
verjetno tudi ne bi verjeli, če bi 

nam nekdo le pripovedoval o 
tem, kar se je pri njih v tem 
zadnjem času zgodilo. Pravimo, 
da verjetno ne bi verjeli,.ker je 
bila sprememba le prevelika. 
Podjetja skorajda nismo spoznali 
zlasti ne, ko smo stopili v nekdaj 
precej zanemarjeno, umazano in 
neurejeno livarno. 

Vse skupaj je bilo tako nekam 
prelepo, tako urejeno, da nam je 
bilo skoraj nerodno in, da se v 
prvem trenutku nismo znašli. Ce
lo zaposleni delavci so izgledali 
čisto drugače kot prej. Res velika 
sprememba tu in tudi v drugih 
delovnih prostorih. Sedaj urejajo 
tudi svojo transformatorsko po
stajo, ker bodo dosedanjo lastno 
elektrarno opustili. Spremenili 
so delovne pogoje v kovačiji in 
še posebej v brusilnici, kjer so že 
delno odstranili stare naravne 
bruse, ki so povzročali težka si-
likozna obolenja. Zamenjali so 
jih z umetnimi iz tovarne v Zre-
čah. 

Hvale vredno je vse to, kar so 
naredili. Ce je to zasulga celot
nega kolektiva, potem si zasluži 
vse priznanje. Mimo .¿ga verjet
no tudi delavski svet ne bc nc-
gel iti. 

Delovni kolektiv v tovarni v 
Vitanju je stopil na novo pot — 
vsi, ki imajo količkaj možnosti 
in razumevan;^ pomagajo, da bo
do laže in še krepkeje zakoračili 
naprej. Materialna in tudi mo
ralna podpora ne bo odveč, saj 
so je tudi krepko potrebni in so 
sedaj pokazali veliko razumeva
nja. 

To je bil kolektiv, ki nam je 
bil malo znan, ki nam je bil od 
rok. To je kolektiv, ki je bil za
senčen s hribi in ki je na svoj 
način s posebnimi težavami ven
darle prispeval k temu, kar se 
je pri nas dogajalo in ustvarjalo 
in ki ni več v senci. F. K. 

Ljudem bo treba povedat i . . . 
(Misli iz razprave tov. Aleksandra Videčnika na pokongresni 

konferenci SZDL v Šmarju pri Jelšah)^ 
Melioracija Imenskega polja 

postaja stvarnost. Tu gre za okoli 
sto osemdeset do dve sto hekt
arov najboljših površin, ki jih je 
treba aktivirati v kmetijsko-pro-
izvajalnem smislu. Pri tera delu 
pa morajo sodelovati tudi proiz-
•jajalci tega področja. Treba jim 
bo povedati, zakaj gre in potem 
se naj sami odločijo, kakšen bo 
njihov odnos do pridobitve skup
nih površin. Možnosti je več, kot 
odplačevanje, vodni prispevek, 
zakup, prodaja in podobno. 

Izdelan je tudi ureditveni načrt 
za celotno virštanjsko področje. 
Ne glede na to, pa tamošnji vino
gradniki sami in v nasprotju s 
kompleksnim načrtom obnavlja
jo svoje vinograde. In 0; ;t se 
pojavlja zahteva, tudi zdaj jim 
bo treba povedati, da je v njiho
vo korist, če obnavljajo v skladu 
s celotnim načrtom, sicer pa bo 
bližnja prihodnost boleča, saj bo
do morali podirati tisto, kar so 
pravkar naredili, če ne bo v 
skladu s skupnim programom. 
Jasno in odločno pa bo treba po
vedati še to, da zasleduje uredit
veni nacrt cilj, kako napraviti vi
nogradništvo tega območja ren
tabilno, kar doslej ni. 

V načrtu je tudi melioracija 
področja ob Mestinjščici. Tudi tu 
gre za precejšen kompleks obde
lovalne zemlje. Toda, že zdaj ob 
samem načrtu za melioracijo ^e 
pojavlja zahteva, da naj bi ..a 
tem območju obstajala ena sama 
kmetijska organizacija. 

Pa še nekaj, mi govorimo o no
vih odnosih v kmetijski prgizvod-

nji. Toda, kmetijske zadruge, vsaj 
v zadnjem času, niso ničesar na
pravile, da bi povečale število 
svojih članov. Zdi se, kakor, da to 
ni več problem, oziroma, da je 
že zdavnaj rešen. Pa ni. -an 

Turistična pisarna 
v Dobrni ISO pred kratkim usta

novili posebno turistično pisarno, 
ki ureja odnose med privatniki, 
ki izdajajo sobe in gosti, ki pri
hajajo v Dobrno. Pisarno uspeš
no vodi tovarišica Anica Rečnik. 
Že v kratkem času se je ta nova 
ustanova v Dobrni zelo uveljavila 
in postala dejansko družben organ. 
Sodijo, da bo delo pisarne lahko 
še uspešnejše, ko bodo dobili last
ne prostore v stari šoli. Seveda 
šele, ko bo nova šola dograjena. 
V stari šoli bo tudi krajevni urad, 
pošta in ambulanta. 

Koristna pobuda 
Agropromet v Dobrni, celjsko 

podjetje za preskrbo s sadje'n 
ir,, zelenjavo, je odprlo novo tr
govino. Tako je tudi ta kraj do-
bU. trgovino s sadjem in zelenja
vo, kar je za prebivalce še po
sebna pridobitev. Ne smemo 
namreč ipozabiti, da so za zdra
vilišče potrebne precejšnje koli
čine sadja in zelenjave in da za
radi tega prebivalci teh živil na
vadno niso mogli dobiti. Tudi tuji 
gostje so doslej pogrešali v Do
brni tako trgovino. 

K L I Č E M O C L A N E R D E C E G A 
KRI2A 

Te dni vas ponovno obiskuje 
krvodajalska komisija osr. )vne 
organizacije Rdečega križa četrte 
četrti v Celju in vas prosi, da se 
v čimveč jem številu prijavite za 
krvodajalce. Celjani smo žal še 
vedno na zadnjem mestu pri uspe
hih tega človekoljubnega napora. 
Celjska bolnišnica nujno potrebu
je kri in mora zaradi preslabega 
uspeha na domačem terenu ipogo-
sto iskati kri v Ljubljani ali v 
Mariboru. Letna poraba znaša 
namreč v naši bolnišnici okoli 
1000 litrov krvi. 

Za sekunde gre 
Kmalu po opoldanski uri je v 

Šoštanju zaôelo goreti skladišče 
podjetja Waromontaza. Sprva ni 
kazalo, da bo večji požar. Hitro 
so obvestili gasilske enote. Celj
ska poklicna enota je sprejela po
ročilo ob 13. uri 9 minut, ob 13,10 
so že zdirjali proti Šoštanju in v 
12 minutah prispeli na prizorišče 
požara. To je bil ponoven dokaz, 
da je celjska poklicna gasilska 
enota vzorno pripravljena. 

Začetek gašenja skladišča ni 
povzročal težav. Vendar so naen
krat začele pokati kisikove bom
be v skladišču. Eksplozije so bile 
tako močne, da so uničile vsa 
okenska stekla v okolici. Pod 
temi pogoji je bilo nadaljnje ga
šenje seveda življenjsko nevarno. 
Nihče ni natanko vedel, koliko ki
sikovih bomb je v skladišču. Po
zneje so ugotovili, da jih je bilo 
18. Pet jih je eksplodiralo, 13 pa 
je ostalo celih. 

Škodo cenijo na 4 milijone di
narjev, bila pa bi vsaj še enkrat 
tolika, če gasilci pravočasno po
žara ne bi omejilL 

ŠTIRI GOSPODARSKA 
POSLOPJA SO ZGORELA 

V torek popoldne je strela za
žgala gospodarska poslopja kme
tovalca Ivana Jeseneka iz Dra-
melj. Tudi tokrat so celjski ga
silci uspešno posredovali. Uniče
nja štirih gospodarskih poslopij 
sicer niso mogli preprečiti, ven
dar so preprečili, da se ni vnelo 
stanovanjsko poslopje in sosedova 
hiša. Posebno težavo je gasilcem 
pri tem požaru povzročal hribo
vit predel, saj so morali naprave 
znositi na rokah od ceste do po-
žarišča. 

Modno pismo iz Portoroža... 
Slovensko obmorsko letovišče 

številka ena dobiva svoje pravo 
poletno lice. Od dne do dne je 
teže parkirati vozilo pred hote
lom Palace, plesišča Jadran, Ve
sna in Central pa so še posebej 
po prvem juliju zaživela tako, 
kakor se za letovišče v višku se
zone spodobi. V Portorožu je pre
cej tujcev, pa tudi mnogo Jugo
slovanov, v glavnem Slovencev. 
. Modne linije, ki so se vso po
mlad napovedovale v več ali 
manj ekstremnih modelih, so tu 
pokazale ..JOje pravo lice. Tisti 
ekstremi, ki smo se jih bale, za
radi tega, ker si pri sedanji gar
derobi, česa takega ne moremo 
omisliti, so tudi tu le redke bele 
vrane. Že res, da zlasti mlajše 
žene nosijo kopalne obleke z na
ramnicami, da so pričeske zelo 
po modi — toda to je tudi vse. 
Na večernih zabavah vidimo več 
(in lepših) preprostih delen oblek, 
kakor pa šumečih in razkošnih 
toalet iz veliko rozaste svile. 

Najbolje, da vam kar prikazem 
sliko, ki se nudi obiskovalcu, ko 
si ogleda nekatere kotične in 
fiekatere letoviščarje, pa tudi do-
inačine. Med obiskovalci so šte-
viično najmočnejši Nemci in Av
strijci, ob sobotah in nedeljah pa 
tudi Italijani. Nemci so tu ali zelo 
tihi in zadržani, tako v oblačenju 
^akor v obnašanju ali pa bučni 
in veseli prav tako v obeh ozirih. 
To je predvsem nova generacija, 
dostavljajo se z lepimi (zlasti ču
dovitih barv) kopalnimi obleka-
•^i. z belimi hlačami (uniforma) 
'^n letnimi oblekami, lepih dese-
^ov in našopirjenih krojev. Po

sebej naj poudarim, da je letošnji 
modni krik moške mode osvojil 
večino močnega spola, ki se ka
kor po naročilu ves kopa v ka
rirastih kopalnih hlačkah. — Do
mačini in pa Italijani so oblečeni 
bolj okusno. Oblačila en^h kakor 
d- i.yih so izdelki italijanske tek
stilne indvstrije, ki ima dovolj 

velik sloves, da mi to lahko ver
jamete. Ženske kopalne obleke so 
takšne, kakor jih nosita ti dve 
dekleti na sliki. Cez dan so tu 
žene oblečene zelo preprosto v 
bluzo in krilo ali pa v lahko letno 
obleko. Hlače so znak letoviščcr-
ja, pra' tako slamniki. Po veče
rih je Italijane zelo lahko ločiti 

od vseh ostalih. Zlasti mlajši mo
ški svet je ves v belem (bele 
»kavbojke« so zelo lepe) in pri-
brenči na svojih srebrnih GS Ve-
spah na okusno večerjo in ples 
v Portorož. Tu se z vsemi pozna
jo, so glasni in živahni. — No tu
di Švedov je nekoliko tu. V glav
nem so to nevpadljiva prikupna 
dekleta in fantje tako podobni 
Slo'i^encem, da le težko ugotoviš, 
da so doma visoko na reveru. 
Oblečeni so preprosto, riiirnt so v 
obnašanju, le plešejo zelo tempe
ramentno. Svedi se hitro sprija-
teljijo z domačini in zlasti dekle
ta ob temnopoltih in temnolasih 
domačinih izgubljajo srca. 

Vreme se ne more odločiti in je 
cele dneve precej oblačno. Leto-
viščarji posedajo takrat v kakš
nem lokalu in pijejo nujni »es-
presso«. Ta odlična kava je tu 
dobila že svojo domovinsko pra
vico. 

Slovenci, ki so prišli sem na 
počitnice, so oblečeni skoro bolj 
modno kakor drugi gostje. Naše 
žene torej modna poročila »jem
ljejo« bolj resno kakor druge. S 
presenečenjem so namreč lahko 
že prvi dan po prihodu ugotovile, 
da podnevi, zlasti za kopanje, ne 
rabijo posebne obleke, ker se na 
kopališče hodi le v kopalni obleki 
in kratkem kopalnem plaščku. Ta 
plašček je po večini iz frotirja 
ali pa kakšnega rožastega blaga. 
Le ob dneh, ko se v vsej svoji 
silovitosti oglasi burja, vidimo 
žene, ki se brezciljno sprehajajo 
v karirastih, črtastih ali enobarv
nih hlačah in pogosto v mohair 
jopicah лИ puloverjih. 

Odslej brez 
naglice 

Na vs,aki seji občinskega 
ljudskega odbora obravnava
jo tudi jamstva gospodar
skim organizad'гт in prav
no premoženjske zadeve. Teh 
se navadno veliko nabere in 
ker jih obravnavajo ob kon
cu sej, gredo rade mimo, ne 
da bi o njih razpravljali. Na
vadno odborniki tudi glasu
jejo hkrati o vseh zadevah. 
Tako je v vseh občinah. 

Zanimivo pa je, da so na 
zadnjem zasedanju Občin
skega ljudskega odbora ''^elje 
prenehali s to prakso. Kljub 
temu, da so obravnavali ve
liko drugih zadev, se je ob 
predlogu za poroštva razvila 
živahna razprava. Odborniki 
so istočasno tudi zahtevali 
pojasnila o poroštvih, zlasti 
za ona, kjer gre za velike 
vsote. Največ so razpravljali 
o poroštvu trgovskemu pod
jetju »Kovinotehna<{ in za 
Tovarno organskih barvil. 

Trgovsko podjetje »Kovi-
notehna« je prosilo poroštvo 
za preko milijardo dinarjev 
obratnega kredita. Ker gre 
za veliko vsoto in ker je pod
jetje prepozno vložilo svojo 
prošnjo, so odborniki bili 
mnenja, da tokrat o tej proš
nji ne glasujejo, temveč jo 
preložijo na naslednje zase
danje, ko bodo občinski or
gani proučili upravičenost 
zahtevka. 

Posebno živahna razprava 
pa se je razvila zaradi proš
nje za poroštvo Tovarni qr-
ganskih barvil. Tovarna je 
7aprosila za poroštvo za na-
dalnjih 90 milijonov dinar
jev obratnih kreditov. Po
sebna komisija občinskega 
ljudskega odbora, ki je pre
gledala poslovanje, pa je 
ugotovila, da ima podjetje 
prekomerne zaloge. Zato so 
menili, da bo Tovarni organ
skih barvil zadostovalo 50 
milijonov dinarjev dodatne
ga kredita. Za to vsoto so 
tudi izglasovali poroštvo 
podjetju. 

To sta le dva primera od 
neštetih, ki so pa šli mimo, 
ne da bi o njih razpravljali. 
Zato tudi ni toliko pomemb
na gospodarska plat stališča 
občinskega odbora. Morda bo 
odločitev občinskega ljud
skega odbora obema podjet
jema celo škodovala. Po
membno pa je* dejstvo, da se 
je Občinski ljudski odbor v 
Celju odločil, da poroštvene 
izjave ne bo dajal »na sle
po«. To pa je tudi namen 
predpisa, ki določa, da mora 
poroštvene izjave potrjevati 
občinski odbor. 

KronikiLjesreć 
NESREČE PRI DELU 

Pri žaganju drv s cirkularko si j e 
Ivau Korošec iz Rifnika pri ŠentjurJH 
odrezal prste na roki. — Pri brušenju 
nožev si j e porezal prste na desni roki 
Franc Kumer iz Pariželj. 

PRETEP 

V pretepu v Libojah so zlomili roko 
in notranje poškodovali Ivana Jegrišnika. 

NESREČNI PADCI 

- Terezija Tumšek iz Laz pri Dramljah 
j e padla s kolesom in si poškodovala 
glavo. — Pri padcu s češnje si j e poško
doval roko in nogo Jože Jager iz Dra-
mel j . — V Gornjem Sečovem pri Rogaški 
Slatini si j e pri padcu poškodoval nogo 
Alo jz Šerak. — S češnje j e padel Janez 
Šket iz Cače vasi pri Podplatu in st 
zlomil roko. — Jože Podbevšek z Mari
borske ceste j e padel z mopedom in si 
poškodoval glavo. — Jože Kropivšek iz 
Zgornjega Motnika pri Vranskeiu j e pa
del s kolesom. Poškodoval se j e p « 
glavi in po telesu. 

MOTORIST JE POVOZIL 

Jožico Uratnik iz Velenja. Dobila j e po
škodbe po glavi. 

Z VRELO V O D O 

se i polil dveletni Milan Kovač iz Vi
tanja. Opekel se je po obrazu in vratn. 

PADEL JE Z VPREZNEGA VOZA 
IN SE UBIL 

Pred dnevi j e v bližini Petrove do
godila huda nesreča, pri kateri j e iz
gubil življenje voznik vprežnega voza 
Ivan Valeč, zaposlen pri KG Vrbje pri 
Žalcu. 

Pokojni j e vozil z vprežnim vozom 
slamo iz njive proti Žalcu po cesti I. re
da. Ker .slama ni bila povezana, je med 
vožnjo zdrsnila z voznikom vred z voza 
na konje, ki so se splašili in setkli v dir. 
Pri tem je pokojnega podkopalo pod 
voz. Kolesa voza so šla preko njega. 
S hudimi telesnimi poškodbami j e bil 
prepeljan v celjsko bolnišnico, vendar 
j e kmalu nato poškodbam podlegel. 

Pokojni Valeč j e letos že sedemnajsta 
žrtev prometa v celjskem okraju. 

• 
Istega dne se j e na cesti med naseljem 

Griže pri Žalcu in Zabukovco kolesar 
Viktor Gostiša zaletel v motorista Karla 
Horvata iz Latkove vasi. Kolesar j e pri-
vozil po levi strani iz Zabukovce. Pri 
nesreči si j e kolesar zlomil levo nogo 
pod kolenom. Prepeljali so ga v cel jsko 
bolnišnico. 

ŠOLA BO NAJVEČJA STAVBA 
V DOBRNI 

Pred nedavnim so v Dobrni za
čeli zopet graditi sodobno in pro
storno poslopje za šolo. Razen 
učilnic za vseh osem razredov 
osemletke bo nova šola imela tu
di vse pomožne prostore. Raču
najo, da jo bodo dogradili v no
vembru, tako da bi otroci že v 
leti njem šolskem letu lahko do-
movali v šoli. 



OLIMP - član slovenske conske lige 
Navzlic visokemu porazu v po-

T r a t n i tekmi z Nafto, kar Olimpu 
ni preveč v čast, je enajstorica 
fabrskega nogometnega kolektiva 
z uspehom končala kvalifikacijski 
turnir za vstop v slovensko con
sko ligo. Tako se je zraven ljub
ljanskega Slovana uvrstil v višji 
razred tekmovanja še Olimp. To 
je vsekakor lep uspeh, saj bo tako 
spored nogometnih tekem v Celju 
dosti bolj pester in upajmo, da 
tudi bolj zanimiv. Uvrstitev v 
slovensko consko ligo pa pomeni 
ie zasJiiženo priznanje celotnemu 
moštvu Olimpa in njegovemr 
•odstvu, saj so bili tako celoletni 
napori in prizadevanja bogato po
plačana. Zdaj želimo le to, da bi 
bil start Olimpa v novi družbi 

enako uspešen, kot je bila pot do 
nje. 

Povratna tekma Olimpa z Nafto 
v Lendavi se je končala z visoko 
zmago domačinov 5:1 (4:1). Toda, 
ker so igralci iz Lendave doživeli 

v Celju še hujši poraz (7:1), je 
skupni seštevek prejetih in od
danih golov 8:6 v korist Olimpa. 
To pa je bilo tudi dovolj za konč
no zmago! 

CELJE : GRADEC 4:3 (1:1) 
v soboto popoldne je bila na 

igrišču pri Skalni kleti medna
rodna nogometna tekma med 
športnim klubom iz Gradca ter 
domačim Celjem. Čeprav je ka
zalo, da bodo domačini pospra
vili sorazmerno visoko zmago 4:1, 
so gostje v zadni^h minutah igre 
dosegli še dva gola in postavüi 
končni izid 4:3. Zmaga Celja je 
bila zaslužena. 

v iJrvi pred tekmi so pionirji 
Olimpa premagali pionirje Celja 
s 3:1, v drugi pa je mladina КЧ-
divarja odpravila enako mošvvo 
prireditelja s 4:1. 

Odlična ocena le za - LESKA 
v soboto 'л nedeljo je bil v 

Bieni meddržavni atletski dvoboj 
moških reprezentanc Italije in 
Jugoslavije. V jugoslovanski vrsti 
so nastopili tudi štirje Celjani, od 
katerih je dosegel najboljši plas
man Roman Lešek pri skoku ob 
palicL Preskočil je 430 cm, kar 
je zadostovalo za prvo mesto. 
Lorger se zaradi bolezni tokrat 
ni najbolje uveljavil. Tako je v 
teku čez visoke ovire zasedel dru

go mesto s 14.2 sfkunde (prvi je 
bil Svara — Italija — s 14.0), v 
teku na 100 m pa komaj tretje s 
slabim časom 11.1 sekunde. Isti 
čas je dosegel tudi četrti Gluk iz 
Maribora. Čeprav se je obakrat 
uvrstil»le« na drugo mesto, se je 
\ 'ЛС znova odlikoval kot velik 
borec. Tako je tek na 1.500 met
rov izgubil šele v finishu. Zma
gal pa je Italijan Rizzo z eno de
setinko boljšim časom, kakor ga 
je dosegel Važič (3:46.6), Nekaj 
podobnega se je zgodilo " idi v 
teku na 800 metrov, kjer je Ljub
ljančan Ingolič prehitel Važiča v 
sami ciljni črti. Tudi tokrat je bi
la razlika v času komaj eno de^ 
setinko sekunde. Važiču so sodniki 
izmerili 1:50.1. In končno, v dvo
boju je kot član štafete 4 krat 100 
metrov nastopil še mladinec Sr-
novršnik. 

Meddržavno srečanje se je kon
čalo z zmago domačinov 111.5:96.5 
točke. 

Roman Lešek 

državni 
rekord 

v nedeljo so najboljše jugoslo
vanske atletinje nastopile na tro-
boju republiških reprezentanc Sr
bije, Hrvatske in Slovenije. V 
slovenski ekipi so bile lepo zasto
pane tudi Celjanke, od katerih se 
je znova najbolj odlikovala Olga 
Sikovec s prvima mestoma na 
100 (12.0) m na 200 metrov (24.8). 
V slednji disciplini je izenačila 
tudi državni rekord. Razen Olge 
je na troboju dosegla lepo zmago 
še Ančka Slamnik v teku na 400 
metrov s časom 59.3 sekunde. V 
teku na 800 metrov je bila Bela-
jeva tretja, Gašparutova pa če
trta. Lep uspeh je dosegla še 
Catrova s četrtim mestom in 
145 cm pri skoku v višina 

Po zaslugi Šikovčeve (v štafeti 
pa je tekla še Cedejeva) so slo
venske tekmovalke postavUe nov 
republiški rekord na progi 4 krat 
100 metrov v času 48.3 sekunde. 

V ekipnem ocenjevanju je zma
gala Slovenija s 84 točkami pred 
Srbijo (82) in Hrvatsko (56). 

KOMISIJA ZA SPREJEM iN ODPOVED DELOVNIH 
RAZMERIJ PRI KERAMIČNI INDUSTRIJI LIBOJE 

R A Z P I S U J E 
šolsko leto 1960-61 naslednje štipendije, prosta delovna 

mesta in sprejem vajencev 
I. STIPENDIJE 

1 za študij na FAKULTETI ZA KEMIJO 
\ za študij na SREDNJI TEHNIŠKI SOLI, odd. kem:je 
2 za študij na KERAMIČNI SOLI v Zagrebu 
2 za študij v ADMINISTRATIVNI SOLI 
1 za študij na EKONOMSKI SOLI 

II. PROSTA DELOVNA MESTA 
ADMINISTRATORKO z znanjem strojepisja 
NORMIRCA, praksa ali ustrezni tečaj 
KLJUČAVNIČARJA 
KERAMIČNI MODELAR 

III. VAJmCI 
10 SLIKARJEV 
3 MODELARJE 
3 KURJAČE 
1 KLJUČAVNIČARJA 

Pogoj za vajence je dovršena osemletka. 
Prošnje pošljite do 30. julija na naslov: Keramična 

industrija Liboje, pošta Petrovce. 

Gostilna Culk na Lavi 
obvešča cenjene goste, da b o ob

rat zaradi renovnranja zaprt od 

18. jul i ja do Tključno 19. avgusta 

z odobrenjem Občinskega LO Ce

lje št. 02/3-CUK-9/1-60. Po 10. avgu

sta se priporoča za cenjeni obisk. 

Marica Culk 

Komisija za sprejem in odpust de-
lavcer ToTarne žičnih izdelkor, 

Celje 

r a s p i s n j « 

prosto delovno mest« 

obratovnega 
knjigovodje — kolkulonta 

Pogoji: 

srednja strokoTna izob^n^ba a ati 

brez prakse, nižja šolska izobrazba 

E i l let prakse. Plača p« tarifaeoi 

pravilnika. 

Uredništvo: Cel je , Titov trg 3 — 
poštni predal 16 — telefon 25-23 
in 24-23 — uprava: Golje, Trg 
T. kongresa 3 — poštni predal 152 
— telefon 23-75 in 2Г S9 — Tekoči 
račun pri Komunalni banki Celje 
603-70-1-656 — izhaja ob petkih — 
letna naročnina 500, polletna 250, 
četrtletna 125 din — posamezna 
številka i t dia — rokopisov 

vračamo. 

Poitniaa plačana vgoterini. 

Nogavice in hlačke TUNOSA 
v vseh barvah 

R a z g o v o r n a G l a z i j i 
— Kaj počenjate, da je vse ta

ko razrito, razkopano? 
— Začeli smo s temeljito obno

vo in ureditvijo športnega pro
stora. Tako bo na novo urejena 
drenaža Glazije, posuli bomo ves 
prostor z novo plastjo humusa in 
ga nazadnje pokrili s travno rušo. 
Razen tega bomo obnovili atlet
ske naprave in jih odslej tudi 
vzdrževali tako kot se spodobi. 

Na južni strani igrišča, ob Lju
bljanski cesti, bodo na nasipu 
urejeni sedeži za dva tisoč ljudi. 
To bo posebna montažna kon
strukcija. Na nasprotni strani pa 
bomo dodali še tri ali štiri stop
nice, odvisno od tega, koliko bo
mo imeli odpadnega materiala in 
uredili primerna stojišča za okoli 
štiri tisoč ljubiteljev nogometa. 
Na tej strani bo tudi hidrant za 
škropljenje zelene ploskve. 

— In garderobe? 
— Te ostanejo. Uredili bomo le 

še leseno lopo, v kateri bo pose
ben prostor za delegata, zapisni
karja in podobno. Mimo tega pa 
so v teku še dela za ureditev po
možnega igrišča. Tako bo odslej 
to igrišče za treninge, Glazija pa 
samo za prireditve. 

— Kdaj bo Glazija dobila novo 
lice? 

— Vsa dela moramo zaključiti 
v tem mesecu. To pa nam bo 
uspelo le, če nam bodo na pomoč 
priskočili tudi prostovoljci. Mi se 
zavzemamo, da bi našim prosto
voljnim delavcem priznali te ure 
tako, kot onim, ki jih opravljajo 
na Otoku. Tudi Glazija je javen 
prostor. 

— Ali so nogometaši odšli na 
•^opust? 

— Ne! Naše delo in priprave za 
jesensko prvenstveno sezono te
čejo brez predaha. Strokovno de
lo je ponovno prevzel trener Vik

tor Medved, njegov pomočnik pa 
je Radko Dobrajc. V poletnih pri
pravah bomo vključili v ligaško 
enajstorico več mladih ljudi. Ra
zen tega se bosta pripravljali dve 
mladinski moštvi, nadalje rezerv
na ali mlada enajstorica ter šest 
pionirskih skupin. Torej delo smo 
zasnovali na zelo široki osnovi. 

— Ali bo v tem času kaj zani
mivih tekem? 

— Zaenkrat je zagotovljena te
kma s Hajdukom, nadalje gosto
vanje nemške enajstorice Woln-
rach itd. Tudi naša prva ekipa bo 
odpotovala v Zahodno Nemčijo. 
V razgovorih pa smo še z neka
terimi klubi d:ruge zvezne lige za 
njihove nastope pri nas. Da bi 
čim bolj izpopolnili priprave, bo
do tekme tudi med tednom. 

— Bo v moštvu kaj novih imen? 
— Novih igralcev ne bomo do

bili. Tudi v naprej bomo delali 
le z lastnimi silami. 

—mb 

CiTAJTE 
CELJSKI TEDNIK 

ROKOMETAŠI NE POCiVAJO 

Medtem, ko so odšli igralci pr
vega moštva Partizana iz Celja-
mesta na kratek odmor, pa pio
nirji tega društva pod vodstvom 
tovariša Svajgerja prav pridno 
vadijo in igrajo, Tako so se v 
kratkem času kar dvakrat sešli 
s sovrstniki iz Polul. Medtem, ko 
so v prvi tekmi zmagali s 10:9, se 
je druga končala z neodločnim 
izidom 8:8. 

L e p u s p e h 
c e l j s k i h s t r e l c e v 
Od četrtka do nedelje j e bilo na stre-

lišču ob Dolenjski cesti v Ljubljaai 
lietnajsto republiško prvenstvo v strelja, 
nju. V družbi najboljših strelcev so tudi 
Celjani odnesli nekaj lepih in pomemb
nih rezultatov. Med vsemi pa zasluži 
največ priznanja Majda Zel j , ki j e v 
streljanju z malokalibrsko puško zasedla 
v svoji skupini prvo mesto z rezultatom 
509 krogov, kar j e celo boljše od prvo-
plasiranega tekmovalca v moški kon
kurenci. Prvo mesto pa si j e Ze l jev» 
]>riborila tudi v streljanju z malokali. 
brsko puško — olimpijski match. Do
segla j e 362 krogov. Sicer pa so celjski 
udeleženci prvenstva dosegli naslednje 
re/ultate: 

Vojaška puška — ekipe: i. Ljubljana 
1«39, 2. Celje 1872. Posamezniki: i. Jež 
(L) 5 i l , 4. Jager 476, 5. J. Tržan 476, 
6. P. Tržan 476. Vojaška puška, hi tr» 
streljanje — ekipe: i. Ljubljana 39/245, 
3. Cel je 38/210. Program caracas — ekipe: 
1. Ljubl jani 2078, 3. Cel je 1428. Posa
mezniki: i. Dolorenzo (L) 536, 4. .<jtrajhar 
514. Olimpijska pištola — posamezniki: 
1. Um 514, 4. Mejavšek 511, 5. Strajhar 
500. MK pnška, mladinci — ekipe: 
i. Kranj 1847, 2. Cel je 1839. Posamezniki: 
1. Dečman (C) 477. Olimpijski match, 
člani — ekipe: i. Kranj 1389, 3. Cel je 
1345. Posamezniki: i. Zadražnik (K) 371, 
2. Jager 363. MK puška, olimpijski matck 
za članice — ekipno: i. Ljubljana Ì32I, 
2. Ce l je 1310. Posameznice: 1. 2e l j 3 « , 
2. Kastelic (L) 340. MK puška, članice — 
ekipno: 1. Cel je 1821. Posameznice: 
1. 2el j 509, 2. Otrin (K) 473. MK puška, 
člani — ekipno: 1. Celje 1889. Posamez
niki: 1, Jež (L) 506, 2. Vanovšek 501, 
3. Tržan 492. Olimpijski match — mla
dinci: 1. Kranj 1343, 3. Celje 1295. MIL 
puška, prosta izbira — razred A: 1. Jež 
550, 3. 1 žan 526. Razred B: i. Reho l j ev» 
(L) 519, 2. Dečman 515. 

KOMISIJA ZA KADRE IN STIPENDIJE 
PRI DELAVSKEM SVETU ŽELEZARNE STORE 

r a z p i s u j e 
NASLEDNJE STIPENDIJE: 

3 za študij na METALURŠKEM ODDELKU fakultete 

1 za študij na GRADBENEM ODDELKU fakultete 

4 za študij na EKONOMSKI FAKULTETI 

3 za šolanje VR EKONOMSKI SOLI v Celju 

2 za šolanje na ADMINISTRATIVNI SOLI 

5 Z ' šolanje na KEMIČNI SOLI v Rušah — kemolaborante 
2 leti 

1 za študij na VISJI SOLI ZA SOCIALNE DELAVCE 

1 za šolanje na šoli za SANITARNE TEHNIKE 

Stipendije bodo podeljene v višini, predvideni z zakoni
timi predpisi. 

Interesenti naj pošljejo lastnoročno napisane prošnje do 
25. julija 1960 kadrovskemu oddelku Železarne Store. Prošnji 
je priložiti kratek življenjepis, šolsko spričevalo, potrdilo o 
premoženjskem stanju in potrdilo o prejemanju otroškega 
dodatka. Pri enakih pogojih imajo prednost otroci članov 
delovnega kolektiva železarne ter otroci padlih borcev NOV. 

S T A N O V A N J A 

KUPIM dvosobno stanovanje s priti-
klinami v Celju. Ponudbe na uoravo 
lista pod šifro »Vsel j ivo«. 

MLAJŠA zdravstvena delavka išče oprem
ljeno sobo ali gre za sostanovalko. Na
slov v upravi lista. 

ZAMENJAM enosobno stanovanje za dvo
sobno. Dam nagrado. Naslov v upravi 
lista. 

SPREJMEM moško osebo na hrano in 
stanovanje. Cel je , Mariborska 36, dvo
rišče. 

ŠTUDENT medicine išče opremljeno so
bo po možnosti v centru mesta za čas 
počitniške prakse v mesecu avgustu. 
Ponudbe v upravo lista. 

P R O D A M 

MOTORNO KOLO Zündap z zaprto pri
kolico brezi ")no prodam izpod cene, 
ugodna prilika. Toplak Miran, avto-
prevoznik, Cel je . Prešernova 7. 

PRODAM malo vožen, odlično ohranjen 
Tomos Puch roler 150 ccm za 250.000. 
Naslov v upravi lista. 

POLOVICO povejše hiše v Celju pro
dam Ponudbe na upravo lista pod šif
ro »takoj vseljivo.« 

OSEBNI A V T O (lifervagen) poltovorni 
poceni naprodaj. Celje , Cret 46. 

PRODAM hladilnik HIMO 50 1 z ve
ljavno garancijo. Naslov v upravi li
sta. 

DOSTAVNI AVTO, tricikelj orig. Tem
po nosilnost 600 kg dobro ohranjen v 
voznem stanju se ugodno proda ali da 
v najem. Vprašati pri Cerič, Cel je , 
Stanetova 22. 

MATIČNI mleček vas bo poživil in rešil 
raznih tegob. Naslov v upravi lista. 

POCENI prodam rabljeno d e L v n o sobo. 
Ogled popoldne. Aškerčeva 12/1 levo. 

PRODAM zidan emajliran štedilnik. De
lavska 23, Ce l je . 

PRODAM rabljeno moško in žensko ko
lo. Cel je . Breg 10. 

PRODAM hišo s pritiklinami v Šmart-
nem v Rožni dolini. Ocvirk Franc, 
Šmartno v Rožni dolini. 

PARCELE na Lopati pri Celju izredno 
ugodno prodam. Vprašati pri Gradiš
nik, Cel je , Vodnikova ulica 1. 

P A Z N O 

OB PRILIKI PODELITVE spomenice 
NOB 1941 iskreno čestitam tov. Vladotn 
Koširju — Nazarje. Joža Horvat-Jaki. 

ZAHVALJUJEM se tov. Zaje Alojzi j i , da 
j e odstopila od tožbe zaradi žaljivih 
besed, ki sem j ih izrekla proti n je j . 
Veligovšek Marija, Šempeter 116. 

KUPIM MOPED. Prodam motorno kolo 
NSU 98. Bonač Zg. Hndinja 141. 

OLEPŠEVALNO IN TURISTIČNO DRU
ŠTVO CELJE oddaja v najem restav
racijo n& Starem gradu. Interesenta s 
primerno strokovno kvalifikacijo naj 
se takoj pri javi jo. Pismene vloge od
dati v pisarni društva Cel je , Titov 
tre h »riUičj« isT*, áe U. TIL 19M.J 

R A Z C L A S 
Ker se j e zadnja leta v naši občini 

silno razbohotila takozvana divja grad
nja, predvsem stanovanjskih hiš, j e bil 
občinski ljudski odbor prisiljen na osno
vi Uredbe o gradnji (Uradni list FLRJ, 
št. 32/58) na svoji seji dne 8. julija 1960 
sprejeti odločne ukrepe, da se takšna 
gradnja v bodoče v celoti prepreči. 

1. Vse divje gradnje na območju ob
čine Celje se morajo s stanjem dne 8. 
juli ja 1960 registrirati in takoj ustaviti. 

Pristojni organ bo na osnovi prijav, 
veljavnih predpisov ter strokovnih ugo
tovitev odločal o eventuelnàh možnostih 
nadaljevanja teh gradenj. 

2. Vsi graditelji, ki nimajo gradbene
ga dovoljenja, morajo v ROKU DO 22. 
JULIJA 1960 vse že začete divje grad
nje prijaviti na posebnem obrazcu Ob
činskemu ljudskemu odboru Celje , ali 

firistojnerau krajevnemu uradu. Obrazce 
ahko dvignejo interesenti na krajev

nem uradu dne i l . jul i ja 1960, ali pa na 
občinskem ljudskem odboru (pri vra
tarju). 

3. Vse neprijavljene divje gradnje in 
vse takšne gradnje, ki bi se začele po 
8. juli ju 1960, se bodo brezpogojno ru
šile, brez ozira na stanje objekta, ka
kor tudi brez ozira na kakršnekoli ob
jektivne razloge. 

4. Občinski ljudski odbor bo organi
ziral sestanke z vsemi prizadetimi gra
ditelji, kjer bo Ic'^sm obrazložena nuj
nost in pomen teh ukrepov ter pojas
njene možnosti za pravilni način reše
vanja stanovanjskega problema. 

5. Občinski ljudski odbor bo pripo
ročil gospodarskim organizacijam, usta
novam in stanovanjski zadrugi »DOM«, 
da dajo graditeljem, ki so pripravljeni 
prispevati za preskrbo stanovanja večja 
sredstva, določene prednosti pri reše
vanju njihovega stanovanjskega vpra
šanja. 

6. Vse graditelje črnih gradenj opo
zarjamo predvsem na člen 26 Uredbe o 

S L U Ž B E 

IŠČEM samostojno gospodinjsko pomoč
nico k tričlanski družini. Naslov v 
upravi lista. 

FRIZERSKI salon Lorbek išče frizersko 
vajenko s končano osemletko. 

DAKTILOGRAFFINJA II. klase, začet
nica išče službo v Celju ali bližnji 
okolici . Naslov т upravi lista. 

V nesreči, ki nas j e zadela v Logarski 
dolini z nenadno smrtjo našega ljub
ljenega sinčka, vnnka in nečaka 

M A R J A N C K A 

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki so 
nam štali v tem težkem trenutku ob 
strani s pomočjo ali tolažilnimi bese
dami. Posebna hvala komandirju LM 
tov. Lenart Avgustu, vodniku LM tov. 
Bračič Francu, nadalje Tovornik Francu 
in Repar Jošku ter upravniku Planin
skega doma tov. Javornik Air-zu. 

V s e e še enkrat najlepša hvala. 
Zalajoči: 

družini Štomik — Karner 

gradnji, kii pravi, da lahko občinskr 
ljudski odbor graditeljem z odločbo na
loži porušenje objekta, ki se gradi b r e» 
gradbenega dovoljenja brez vsake o d 
škodnine. 

Občinski Ijndski odbor 
Cel je 

R A Z P I S 

ZA SPREJEM V L LETNIK 
ADMINISTRATIVNE ŠOLE V CELJB^ 
V prvi letnik administrativne šo le 

1960/61 bo sprejetih 60 učencev. 
Prijavljenci morajo predložiti: 
1. lastnoročno izpolnjeno prijavo (ob 

razec) kolkovano s 50 din; 
2. izpisek iz rojstne matične kn j ige ; 
3. spričevalo o uspešno končani osem-

razredni šoli; 
4. evnt. priporočilo za vpis ter znamk» 

oziroma dopisnico za odgovor . 
Prošnje sprejema tajništvo Ekonomske 

šole v Celju, Vodnikova 11 do 31. ju
lija tega leta. 

Prednost pri vpisu bodo imeli odl ični 
in prav dobri učenci ter otroci padlih 
borcev in žrtev fašističnega terorja. O 
dokončnem sprejemu bo odločala гвш-
pisna komisija. 

.Svet za prosveto 
občinskega ljudskega odbor* 

Celje 

RAZPIS 
EKONOMSKA ŠOLA V CELJU sprej 

me za šolsko leto 1960/61 v tečaj za dvo
letni študij za borce in aktiviste NOT 
30 tečajnikov. 

Prijave sprejema do 10. avgasta 
Okrajni komite ZKS Cel je , kjer d o b i j * 
interesenti tudi obrazce za prijav* im 
vsa nadaljnja pojasnila. 

K I N O 

KINO UNION 
Od 17. do 20. 7. CARMEN JONES, 

ameriški barvni 

KINO METROPOL 
Od 15. do 18. 7. BALADA O V O J A K * , 

ruski film 
Od 19. do 22. 7. OPERACIJA A M S T M -

DAM, angleški film 

LETNI KINO 
Od 15. do 18. 7. SAKRAMENSKA 

FRKLJA, ameriški barvni Csc 
Od 19. do 21. 7. RIHARD LEVJESRCM. 

ameriški barvni Csc 

KINO SVOBODA ŠEMPETER 
Od 16. do 17. 7. ZELENI OGENJ. 

ameriški barvni Csc 
Samo 18. 7. JUNAKI SHERWOOt>9t*-

GA GOZDA, ameriški barvni 
Od 20. do 21. 7. MOJIH 6 KAZNJENCOf» 

ameriški film 

MLADINSKI KINO CELJE 
Od 16. do 17. 7. NOVOLETNI PLES 
Od 2--. do 24. 7. KEKEC 


